
Aan burgemeester en wethouders door tussenkomst van de voorzitter van de raad 

Ridderkerk, 

21 april 2019 

Onderwerp: Schriftelijke vragen aan het college van burgemeester en wethouders (RvO, 

artikel 40) betreffende; “Tientallen jongeren met grensoverschrijdend gedrag worden niet 

behandeld” artikel 19 april RTV Rijnmond 

Geacht college,  

Leefbaar Ridderkerk maakt zich al langere tijd zorgen over jongeren met 
grensoverschrijdend gedrag. Zeker gezien de recente golf van overvallen, inbraken en 
bedreigingen en de aanhoudingen die daarop zijn gevolgd. 

Op 19 april 2019 is er een artikel verschenen op RTV Rijnmond waarin gesteld wordt dat; 
zeker tientallen jongeren met grensoverschrijdend seksueel of gewelddadig gedrag niet door 
de juiste instellingen worden behandeld.  

In de regio Rotterdam behandelde de Waag jaarlijks 180 jongeren met risicovol gedrag. 
Sinds de decentralisatie is dat aantal meer dan gehalveerd. “We weten niet waar die 
jongeren zijn gebleven. Staan ze op wachtlijsten of worden ze behandeld door instellingen 
die niet zo gespecialiseerd zijn zoals wij? We weten het niet” stelt de heer van Polen. Tevens 
is er geconstateerd dat jongeren met vertraging bij de juiste instanties terecht komen en 
krijgen te laat de juiste zorg. 

Dit is zorgelijk en onacceptabel voor de samenleving. Het kan leiden tot meer slachtoffers en 
bovendien is het risico dat jongeren zich in hun probleemgedrag doorontwikkelen en de crisis 
dus groter wordt. 

Leefbaar Ridderkerk vindt dit een zorgelijke ontwikkeling en heeft daarom de onderstaande 
vragen;  

1. Is er in beeld hoeveel jongeren in Ridderkerk grensoverschrijdend seksueel of 
gewelddadig gedrag vertonen? Zo ja, om hoeveel jongeren gaat het?  Hoeveel staan 
er op wachtlijsten en hoeveel worden er behandeld? Zo nee, is de portefeuillehouder 
het eens dat deze cijfers wel bekend zouden moeten zijn en kunnen deze alsnog 
onderzocht worden? 

2. Is er uitgezocht hoeveel kinderen op de juiste plek zitten en hoeveel er tussen wal en 
schip zijn beland. Zo ja, om hoeveel kinderen gaat het en wat is de verhouding 
tussen deze twee? Wat waren deze cijfers voorafgaand aan de decentralisatie? 

3. Wordt er in Ridderkerk aan actief aan vroegsignalering gedaan? Dat 
professionals (zoals) wijkagenten, jeugdzorg, scholen, verenigingen en 
anderen in Ridderkerk van de zaken melding maken bij een JPT (Jeugd 
Preventie Team) in Ridderkerk?  

4. Bestaat er een mogelijk verband tussen Deze jongeren met grensoverschrijdend 
gedrag en de Ridderkerkse jongeren die betrokken waren bij de diverse overvallen? 

5. Klopt de stelling in het artikel dat het budget voor behandeling op is. Wat is het 
budget van deze hooggespecialiseerde zorg. Is dit budget gelijk gebleven sinds de 
decentralisatie en wat is het gemeente aandeel in dit budget? 

6. De gemeente Rotterdam komt met een actieplan, in hoeverre sluit de gemeente 
Ridderkerk zich hierbij en wanneer dacht u de raad hierover te informeren.  

Gelet op het bepaalde in artikel 40 van het Reglement van Orde voor de raad verzoek ik u 
om schriftelijke beantwoording van deze vragen.  

Hoogachtend, Karin Kayadoe, Leefbaar Ridderkerk  


